
 

 

Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 

gällande kollektivtrafiksträckning till 

Kulturväven   

Till Umeå kommunfullmäktige 

2015-03-30 

 

Under Kulturhuvudstadåret invigdes Väven med pompa och ståt. En brokig 

mångfald av verksamheter har nu fått en hemvist, och inte minst har umebornas 

stadsbibliotek fått en ny plats i stadsrummet. Många umebor vill nu ta sig till 

Väven för att ta det nya biblioteket till sig och göra det till sitt. Ur ett 

tillgänglighetsperspektiv kan det anses vara en lång sträcka att gå från de 

befintliga kollektivtrafikstråken till Kulturväven. Väven bör göras mer 

tillgänglig för umeborna, men för personer med funktionsnedsättning och barn i 

synnerhet.  

 

Enligt paketöverenskommelsen gällande Väven och gamla biblioteket, som 

Socialdemokraternas och Vänsterpartiets gjorde, återfinns i 

kommunfullmäktiges beslut från 2011-01-31 att ”UKF ges i uppdrag att se över 

kollektivtrafikens linjesträckning så att kollektivtrafikförsörjningen till 

Kulturens Hus tryggas”.  

 

Fråga:  

 

- Vilka åtgärder har kommunstyrelsens ordförande vidtagit för att 

förverkliga fullmäktiges beslut om att umeborna med buss ska 

kunna ta sig till Väven och nya stadsbiblioteket? 

 

 

Ulrika Edman  

Vänsterpartiet
 


